
Požiadavky a odpovede zo zasadnutia VMČ JUH z 09.09.2024 
 

ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4039 

občan, p. Babič: "Dovoľte mi predniesť požiadavku 
občanov Mestskej časti Juh na vytvorenie ohradeného 
výbehu pre psov v priestore ul. Halalovka na parcele 
číslo KKM 2315/10. Tento priestor je využívaný 
na rodinné prechádzky obyvateľov, na vychádzky 
so psami. Stretajú sa tu viacerí majitelia psov, ktorí by 
uvítali oplotenie vyhradeného priestoru. Spríjemnila by 
sa prítomnosť psíkov pre ich socializáciu a pohyb psov 
by bol kontrolovateľný a riadený. Zvlášť veľký význam 
by mal výbeh pre šteňatá a odrastené šteňatá, ktoré 
potrebujú výcvik a socializáciu. V realizácii počítame 
s účasťou používateľov na údržbe oploteného priestoru 
a jeho zariadenie. V prílohe prikladáme hárok 
s podpismi občanov podporujúcich zriadenie 
oploteného výbehu pre psov v predmetnom priestore." 
(príloha hárok s podpismi občanov) 

Mlynčeková Adriana Ing. arch. 

Výstavbe venčoviska pre psy predchádza spracovanie projektovej dokumentácie, na ktorej obstaranie je potrebné 
schválenie finančných prostriedkov v rozpočte mesta. Samotné vybudovanie venčoviska rovnako podlieha 
opätovnému schváleniu finančných prostriedkov v rozpočte mesta na realizáciu a zároveň procesu verejného 
obstarávania. Útvar územného plánovania z hľadiska koncepcie a využitia daného priestoru nemá námietky k 
možnému vybudovaniu oploteného výbehu pre psov, (hlavne pre šteňatá a odrastené štenatá), nakoľko je táto zelená 
plocha za bytovým domom v súčasnosti využívaná obyvateľmi okrem krátkodobej rekreácie prevažne na venčenie 
psov. 

Zatvorené 
(nie je v 
rozpočte) 

4040 

občan, p. Babič: "Osvetlenie futbalového a 
basketbalového ihriska na ul. Halalovka ( oproti 
reštaurácii Panelák ). Prichádza jeseň zimný čas, kedy 
o 16-tej hodiny nastáva súmrak a deti prichádzajú 
zo škôl a družín, ihrisko ostáva v tme, čím sa stáva 
prakticky nefunkčné." 

Jaroš Roman, Ing. 

Rozširovanie siete verejného osvetlenia bude možné počas realizácie 2 etapy rekonštrukcie verejného osvetlenia, 
pričom presný rozsah bude známy po vytvorení projektovej dokumentácie. 

V procese - 
naplánované 

4041 

občan, p. Babič: "Osvetlenie chodníka ul. Halalovka, 
Za obytnými domami č. 10 - 32 sa nachádza husto 
využívaný chodník, ktorý slúži stovkám peších k 
priechodu na Ulicu Gen. Svobodu a autobusovú 
zastávku. Tento chodník nie je v celej jeho dĺžke 
osvetlený, čo spôsobuje nepohodlný až nebezpečný 
úsek pohybu chodcov v tejto lokalite. Žiadam 
umiestnenie najmenej troch svetelných bodov v jeho 
celkovej dĺžke." 

Jaroš Roman, Ing. 

K osvetleniu tohto úseku chodníka bude nutné pristupovať s ohľadom na komfort bývania v prízemných podlažiach 
bytového domu. Rozširovanie siete verejného osvetlenia bude možné počas realizácie 2 etapy rekonštrukcie 
verejného osvetlenia, pričom presný rozsah bude známy po vytvorení projektovej dokumentácie. 

V procese - 
naplánované 

4043 

občan, p. Babič: "Zriadenie cintorína pre domácich 
miláčikov. Požiadavka dosiahla za dvadsať rokov jej 
"neriešenia" vysokej naliehavosti. Žiadal som na tento 
účel vytvorenie rezervy v Územnom pláne. V meste 
Trenčín je veľká väčšina rodín majiteľom domáceho 
miláčika, psa, mačky, vtákov. Nie každá rodina má 
možnosť riešenia uloženia pozostatkov týchto zvierat. 
Koná sa tak často nezákonne. Preto aj z tohto dôvodu - 
najmä však z dôvodu dôstojného miesta odpočinku 
a možnosti dôstojnej spomienky na domácich miláčikov, 
je nutné vytvoriť priestor slúžiaci tomuto účelu. Trend 
moderných miest a ich súčasnej kultúrnej úrovne to 
nevyhnutne vyžaduje. Zriadenie krematória by tvorilo 
komplex služieb moderného mesta s možnosťou 
podnikateľskej činnosti." 

Mlynčeková Adriana Ing. arch. 

V platnom ÚPN mesta, v znení zmien a doplnkov, je plocha na možnosť vybudovania cintorína pre zvieratá 
rezervovaná. V budúcom roku uvažujeme so spracovaním štúdie, požiadavku na zvierací cintorín a krematórium však 
okrem pána Babiča neevidujeme žiadnu. Mesto prioritne rieši projekčne nový cintorín s krematóriom pre ľudí, 
realizácia cintorína a krematória pre zvieratá je rovnako otázkou financií, ktoré v rozpočte mesta nie sú. Krematóriá 
pre zvieratá sa v širšom okolí nachádzajú, prevádzkujú ich súkromné spoločnosti. 

Zatvorené 
(nie je v 
rozpočte) 

4044 

predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o orez kríkov 
zasahujúcich do schodiska za BD Halalovka 14“ 

Jaroš Roman, Ing. 

Orez krov bol zrealizovaný v priebehu septembra. 

Zatvorené 



ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4045 
predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o orez kríkov 
zasahujúcich do chodníka pri hlavnej ceste Gen. 
Svobodu 

Jaroš Roman, Ing. 
Údržba zelene pri chodníku Gen. Svobodu bola realizovaná v priebehu mesiaca september. 

Zatvorené 

4046 
predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o orez 
konárov stromu zasahujúcich do chodnika na Ul. 
Bazovského 

Jaroš Roman, Ing. 
Orez konárov na ulici Bazovského bude realizovaný v priebehu mesiaca október. 

V procese - 
naplánované 

4048 

anonymný občan: na základe odpovede na svoju 
požiadavku 3817 žiada o prehodnotenie odpovede 
na riešenie situácie reguláciou dopravy zvislým 
dopravným značením, ktorá vzniká prejazdom áut pred 
BD Halalovka č. 33 až č. 39, ktoré vychádzajú z 
vnútrobloku Halalovka alebo áut, ktoré pokračujú 
pokračujú v jazde spred BD Halalovka č. 21 až č. 31, 
pričom z oboch smeroch nevyužívajú možnosť 
napojenia sa na hlavnú cestu a tak tvoria 
nebezpečenstvo pred bytovkami, ktoré nemajú 
chodníky ale len účelovú komunikáciu k parkoviskám 
pred bytovkami. 

Múdra Hana, Ing. 

Vzhľadom k parkovacím miestam, ktoré sú v týchto úsekoch miestnych ciest vytvorené, nie je možné obmedzenie 
prejazdu, nakoľko pri 100 percentnej obsadenosti parkovacích miest dôjde k nevyhnutnému prejazdu touto cestou. 

Zatvorené 

4049 
občan p. Opát: žiada o dôkladnejšiu údržbu zelene 
od náletových drevín v lokalitách ulíc Bazovského a 
Gen. Svobodu 

Jaroš Roman, Ing. 
Údržbe zelene v lokalitách ulíc G. Svobodu a Bazovského sa bude MHSL venovať v priebehu mesiaca október. 

V procese - 
naplánované 

4050 

občan p. Opát: žiada o skoršie orezanie krovísk 
presahujúcich do komunikácií a chodníkov a 
odstránenie náletových drevín v lokalite Bazovského, 
Gen. Svobodu nakoľko pred cca 6 rokmi bola vykonaná 
údržba vo vegetačnom období pričom spôsobili škodu 
na vtáctve, ktoré sa chystalo zahniezdiť. (opakovaná 
požiadavka 3648) 

Jaroš Roman, Ing. 

V požiadavke 3648 bola odpoveď -/MHSL má v pláne činností orezy krov počas mesiacov október až marec/. Údržbu 
drevín budeme realizovať v priebehu mesiaca október 2024. 

V procese - 
naplánované 

4051 

občan p. Opát: upozorňuje na výskyt diviačej zveri v 
kroviskách na ulici Liptovská pri trafo stanici 

Ďuďáková Mária Bc.; 
Sedláček Peter,Mgr. 

Mestská polícia nezaznamenala v danej lokalite žiadne oznámenie týkajúce sa pohybu diviačej zveri. ÚSaŽP: 
O mimoriadne povolenie lovu zveri  v Lesoparku Brezina žiadalo Mestské hospodárstvo a správa lesov m.r.o. 
Mimoriadne povolenie lovu zveri na nepoľovnej ploche vydáva Okresný úrad Trenčín, pozemkový a lesný odbor. 
Takéto povolenie bolo vydané aj na nepoľovnej ploche Trenčín - juhovýchod. Spolu sa jedná o plochu 500 hektárov, 
kde má dôjsť k zníženiu stavu zveri vrátane diviačej. Na sídliskách nie je možné, aby bol vykonávaný lov, preto je 
dôležité, aby ľudia žiadne zvieratá vo verejnej zeleni neprikrmovali. 

Zatvorené 

4052 

občianka p. Kopuncová: žiada o orez ihličnatých 
drevín na chodníkoch v areáli ZŠ Východná z dôvodu 
nepodchodnosti pod drevinami 

Jaroš Roman, Ing. 

Údržbu drevín v lokalite ulice Východná, máme v pláne v mesiaci október tohto roka. 

V procese - 
naplánované 

4053 

zástupca BD Mateja Bela 2442 p .Strempek: v mene 
uznesenia občanov BD Mateja Bela 2442 žiada 
o zabezpečenie svahov, orezanie drevín, odstránenie 
náletových častí drevín a krovia v prednej časti BD 
2442-2444 

Jaroš Roman, Ing. 

Orez drevín je možné zrealizovať do konca novembra tohto roka. V tomto čase je svah stabilizovaný betónovými 
zartrávňovacími blokmi. 

V procese - 
naplánované 

4054 

zástupca BD Mateja Bela 2442 p .Strempek: v mene 
uznesenia občanov BD Mateja Bela 2442 žiada 
o zabezpečenie osvetlenia chodníka v prednej časti BD 
2442-2444 

Jaroš Roman, Ing. 

MHSL zabezpečí osvetlenie chodníka pred BD 2442-4 úpravou zelene medzi komunikáciou a chodníkom, lebo tento 
priestor majú osvetľovať jestvujúce svetelné body na ceste. 

V procese - 
naplánované 

4056 

zástupca BD Mateja Bela 2442 p .Strempek: v mene 
uznesenia občanov BD Mateja Bela 2442 žiada 
o výsadbu 3 - 4 kríkov vyššieho vzrastu v prednej časti 
BD 2442. 

Jaroš Roman, Ing.; 
Mlynčeková Adriana Ing. arch. 

Požiadavka na výsadbu vyšších krov bude zapracovaná do rozhodnutia na výrub, ktorým orgán ochrany prírody určuje 
rozsah náhradnej výsadby za vyrúbané dreviny na pozemkoch vo vlastníctve mesta a na základe, ktorého MHSL 
m.r.o. následne realizuje výsadbu vo verejnej zeleni. Výsadbu drevín (povinnú zo zákona) prostredníctvom 
vysúťaženého dodávateľa každoročne MHSL realizuje v rozsahu schválených finančných prostriedkov na zeleň, 
na ten ktorý rok. 

Zatvorené 
(nie je v 
rozpočte) 



ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4057 

zástupca BD Mateja Bela 2442 p .Strempek: sa pýta 
na možnosť zriadenia polopodzemných kontajnerov 
v lokalite Mateja Bela BD 2442 

Ďuďáková Mária Bc. 

Miestom pre polopodzemné kontajnery v tejto lokalite sme sa zaoberali už viackrát a  lokalitu odborne posúdil aj 
projektant. Bohužiaľ z dôvodu výskytu inžinierskych sietí nie je možné v tejto lokalite vybudovať polopodzemné stojisko. Zatvorené 

4058 

občan p. Piffl: žiada o výrub ovocných stromov rodu 
Prunus v lokalite sídliska Dolný Juh a nahradiť ich 
druhmi, ktoré nemajú ovocné plody, nakoľko tie 
znečisťujú po bohatej úrode okolie, nakoľko ich nikto 
nezberá 

Mlynčeková Adriana Ing.arch.; 
Ďuďáková Mária Bc. 

Poprosíme občana, aby poslal návrh na výrub s konkretizáciou drevín (druh, množstvo, umiestnenie) na správcu verejnej 
zelene na email: mhsl@trencin.sk, ktorý bude postupovať v súlade s platnou legislatívou. V procese - 

čaká sa na 
tretie strany 

4059 
občan p. Piffl: žiada o vyčistenie žľabov na ulici Gen. 
Svobodu a Saratovská Jaroš Roman, Ing. 

Odvodňovacie žľaby v zeleni boli vyčistené v priebehu mesiaca september. 
Zatvorené 

4060 
občan p. Piffl: žiada o umiestnenie odpadkových košov 
pre fajčiarov na zastávke Mateja Bela v smere do mesta Ďuďáková Mária Bc.. 

Na autobusových zástavkach v meste sú umiestňované štandardné uličné koše, buď kameninové, kovové priamo 
na autobusovom označníku alebo novší typ s dreveným obkladom. Špeciálne koše pre fajčiarov v meste 
neumiestňujeme, ani osobitne nevyvážame. Špaky patria do bežného uličného koša na zmesový odpad. 

Zatvorené 

4061 
občan p. Piffl: žiada o opravu lavičky na zastávke 
Mateja Bela v smere do mesta Jaroš Roman, Ing. 

Lavičku opravíme v priebehu mesiaca október. V procese - 
naplánované 

4062 

občan p. Piffl: žiada o zváženie častejšieho vývozu 
bioodpadu v letnom období z dôvodu zápachu z 
kontajnerov na bioodpad Ďuďáková Mária Bc 

Častejšie vývozy bioodpadu by znamenali nárast nákladov, ktoré by sa odzrkadlili do výšky poplatku za komunálny 
odpad. Pri bytových domoch sa bionádoby celoročne vyvážajú 1 x týždenne, čo je z hygienického hľadiska postačujúca 
frekvencia. Mesto tiež zabezpečuje v sídliskovej zástavbe umývanie a dezinfekciu bionádob 1 x mesačne počas 7 
mesiacov. Problém so zápachom vzniká najmä počas horúcich dní, no vtedy zapácha aj komunálny odpad a tým, že 
všetko podlieha rýchlejšiemu rozkladu vzniká väčší zápach. Pre minimalizovanie zápachu je potrebné bioodpad 
vyhadzovať v kompostovateľných vreckách. 

Zatvorené 

4063 

občianka p. Muráriková: žiada o orez alebo výrub 2 ks 
drevín pred BD Jána Halašu 14, ktoré špinia fasádu 
a celé okolie pod ich korunami svojim lepkavým výtokom 

Jaroš Roman, Ing. 

Stromy budú orezané pre dodržanie podchodnej výšky na chodníku. Po obhliadke správcom verejnej zelene 
a certifikovaným arboristom je konštatované , že stromy nie sú vhodné na výrub. Zatvorené 

4064 

občianka p .Smejkalová: sa pýta či ešte existujú 
aktivačný pracovníci, ktorí vykonávajú údržbu v ZŠ 
a MŠ, pričom žiada o kontakt na nich, cez ktorý by mohla 
zorganizovať prípadnú brigádu aj mimo ZŠ a MŠ. 

Lisáček Benjamín, Ing. 

Aktivační pracovníci sú k dispozícii. V prípade potreby kontaktujte koordinátora aktivačných činností p. Čulého na t. č. 
0902 911 138. Zatvorené 

(kladne) 

4066 
občianka p. Vlčková: sa pýta, či by mesto mohlo niečo 
urobiť s veľkým množstvom holubov, ktoré sú prítomné 
v okolí BD Halalovka 38 

Lisáček Benjamín, Ing. 
Aktuálne mesto redukciu holubov v danej lokalite neplánuje. 

Zatvorené 

4067 
poslankyňa Gabrhelová: žiada o orez drevín a krovia 
na celej ulici Halalovka. Niektoré zasahujú dosť výrazne 
aj do parkovacích miest. 

Jaroš Roman, Ing. 
V priestore ulice Halalovka bola realizovaná údržba verejnej zelene v priebehu mesiaca september. 

Zatvorené 

 


